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Agenda 

• Voor de pauze: Terugblik op de activiteiten en behaalde resultaten van 2024. 

• Na de pauze: Bespreking van de doelstellingen voor 2025, acties die nodig zijn 

om deze te bereiken, en de verantwoordelijkheden van betrokkenen. 

Paul Neering, voorzitter van Stichting Water-Stop.NU (WSN), opende de vergadering 

met een warm welkom aan de 20 aanwezigen. Speciaal werden verwelkomd: 

• Twee bewoners uit Bunde:  

o Eén uit de Meerstraat, die namens buurtgenoten sprak over de zorgen 

rond de nieuwbouwplannen en grondwateroverlast sinds 2021. 

o Eén uit de Appelbuurt, een mogelijk overstromingsgebied bij de aanleg 

van een Geuldijkje. 

• Erik van Rossum, die voortaan de coördinatie van het draaiboek Dreigend 

Hoogwater zal verzorgen voor Brommelen, Bruggelkes en Bonaertsweg (Geulle). 

De terugblik op 2024 en het beleidsplan voor 2025 zullen worden opgenomen in het 

jaarverslag. 

 

Bespreking Doelstellingen 2025 

1. Eén regie over waterbeheer in de regio 

Paul Neering rapporteerde over contacten met de huidige Deltacommissaris tijdens een 

recent congres. Het voorstel om één regionale regisseur voor waterbeheer aan te stellen 

werd positief ontvangen. Desondanks reageerden de vrijwilligers sceptisch, met 

opmerkingen als: “Dat bereik je nooit!” Verwezen werd naar andere sectoren, zoals 

onderwijs, waar dergelijke centralisatie ook niet is gelukt. 

• Onderzoek: Er is nog geen concreet voorstel gedaan voor onderzoek naar 

bestuurlijke invulling van een centrale regie, maar er ligt al een 

onderzoeksopdracht bij studenten van de Universiteit Maastricht over het 

democratische gehalte van waterschapsbesturen. Het bestuur blijft dit stimuleren. 

• Standpunt WSN: Maximale focus op regie in de eigen regio, gecombineerd met 

een ‘horzelfunctie’ om druk uit te oefenen op betrokken partijen. 

2. Preventie van herhaling van de ramp in 2021 

• ‘De Brievenbus’: Het plan om overtollig Geulwater af te voeren naar het kanaal, 

is ondanks beschikbaar budget in het WRL-programma (Waterveiligheid en 

Ruimte Limburg) op de lange baan geschoven. Rijkswaterstaat (RWS) heeft 

tegenargumenten aangedragen, maar WSN acht deze onvoldoende.  

o Actieplan: Paul en Ralf zullen een goed beargumenteerd technisch 

uitgewerkt voorstel maken gekoppeld aan een door een waterbouwkundig 

bedrijf opgestelde voorcalculatie van de totale kosten om het Brievenbus 

project uit te voeren. Dit om het zo snel mogelijk als no-regret-maatregel 

te realiseren. 

• Noodplan 2025:  



o Het Waterschap Limburg hanteert veiligheidsnormen die wateroverlast 

beperken tot een kans van 1/25 jaar, maar voor rampen zoals in 2021 

ontbreekt een crisisplan of budget. Het WRL-programma vermeldt wel de 

intentie om waterbewustzijn te verhogen en een noodplan te ontwikkelen. 

o Actieteam: Pauline, Riny, Erik, Hans, Maurice en Sandra zetten zich in 

voor de realisatie van een noodplan in 2025. Zij monitoren ook het 

gemeentelijk crisisplan, dat waarschijnlijk in 2025 gereed zal zijn. De 

draaiboekcoördinatoren volgen de voortgang in overleg met de gemeente. 

3. Betrekken van belanghebbenden en vergroten van waterbewustzijn 

• Allianties: Het versterken van samenwerkingen, bijvoorbeeld met de koepel van 

verzekeraars, wordt essentieel geacht om druk uit te oefenen op Rijkswaterstaat, 

Waterschap Limburg en de Provincie Limburg. Antoine en Kris F zullen de 

mogelijkheden voor zo’n samenwerking onderzoeken. 

 

Conclusie 

De bijeenkomst in de Kleiaove verliep in een prettige sfeer, mede dankzij de perfecte 

voorbereiding van Chris en Chris, die de zaal volledig naar wens hadden ingericht. 

De vergadering werd afgesloten met een creatieve suggestie uit de zaal: het organiseren 

van een duck race bij de kleine sifon in het voorjaar, als ludieke actie om extra aandacht 

te genereren voor de doelen van WSN. 

We kijken terug op een geslaagde en levendige jaarvergadering! 

 


